
 

Protokoll styrelsemöte Gävle Bågskytteklubb  

240124 

 
Närvarande: Stefan Lundgren, Lars-Åke Mattsson, Ulla Domeij, Inge Bertäng, Marie Högstedt,  

Stig-Göran Wallner, Tommy Lindström, Magnus Dahl. Fredrik Sahlström. 
                       

1 Mötets öppnande   
   Ja 

2 Godkännande av dagordning 

   Ja 

3 Val av justeringsman för mötet 

   Inge Bertäng 

 

4 Ekonomi 

   Resultatrapport och Balansrapporten för 2023 är gjord av Lars-Åke. 

   Inkomster från nya medlemmar ger resultatet högre än beräknat. 

 

   Då det finns stor summa på klubbkontot skall Stefan ta kontakt med banken för få tid för 

   att diskutera ett nytt konto med högre ränta och samtidigt få hjälp med att han får tillgång till 

   nuvarande konto.   

 

5 Medeltida aktiviteter    

    inget nytt 

 

6 Administrativt       
   Två motioner har kommit in till årsmötet från Fredrik Högstedt och Jan Domeij. 

    a) Stadgeändring gällande antalet styrelseledamöter och suppleanter i klubben. Tas upp på 

         årsmötet. 

    b) Motion till distriktet för ändring avstånd för långbåge vid skogsskytte fält och jakt till 30m. 

         Stefan skickar vidare. 

 

 7 Aktiviteter & Utbildning    
    Jan Domeij kommer att ha en strängkurs om intresse finns. Tid meddelas senare. 

    Stefan kollar upp med Hans Bergman SISU om han kan rekommendera någon bra 

    föreläsare för kurs i mentalträning. 

   

 8 Ungdomar     
   Christian Nordell slutar som tränare till sommaren. Stisse kommer att fortsätta med hjälp av 

    Ida Hedlund, Christian Nilsson och Joakim Nordberg om han lämnar in intyg från straffregistret. 

    Skulle behövas ytterligare tränare som inte har arbete med oregelbundna tider.    

    

9 Material      
   Några recurve bågar har visat sig vara sneda kolla upp dem . De kan kanske behöva hängas 

   istället för att stå. 

   Stisse skall kolla med Christian Nordell om han kan byta strängar på våra två compound bågar. 

   Inge skall beställa etafoam till buttarna  och skjutväggen i lokalen. 

 

10 Lokalen     

     Slangen på dammsugaren fungerar inte , Tommy kollar om det går att köpa en ny. 

     SBA vill ha en skyddskontroll i lokalen . Finns ett protokoll som skall fyllas i och skickas in. 



 

      

 

 

 

 

Ulla tar hand om det. 

 

11 Utebanan 

    Inget nytt. 

 

  12 Hemsida/Data/Press   
      Stefan skall lägga upp mer information på hemsidan då alla inte har Facebook där vi    

      oftast lägger upp information.    

 

13 Prova-på-skytte 

    Fortsätter som vanligt. 

           

14 Armborst 

     Inget nytt. 

     

15 Festkommittè 

    

 16 Nya medlemmar 
     Fortsätter, grupp inbokad 

 

17 Tävlingar 

    På lördag är det en cybertävling för ungdomar. I dagsläget en som ställer upp. Joakim 

    Nordberg håller i den. 

 

    Har fått förfrågan om klubben kan ha kvaltävling till VM då vi har våran 3d tävling 

    Gävlebocken. Innan vi kan ge ett svar måste Stefan kolla med fortifikationsverket om vi får      

    låna mark i år också. 

    Inge kollar  med hundklubben om vi får vara där. 

    De som satsar på VM från klubben får skjuta tävlingen om de ej varit med och lagt banorna. 

    Ockelbo har tackat ja för kvaltävling dagen efter våran tävling. 

 

18 Övrigt 

    Beslutades att Joakim Nordberg får nyckel till lokalen för ungdomsträningen om intyget från 

    straffregistret är ok. 

 

19 Nästa styrelsemöte 

   Beslutas på konstituerande mötet efter årsmötet. 

     

20 Mötet 

     Avslutas 

 

Vid protokollet                                                                   Ordförande 

 

 

 

Ulla Domeij                                                                         Stefan Lundgren 

 



 

 

Justerare      

  

 

 

 

Inge Bertäng                                                       


